
Get Free Halal Dan Haram Yusuf Al Qaradawi

Yeah, reviewing a ebook **Halal Dan Haram Yusuf Al Qaradawi** could accumulate your near friends listings. This is just one of the solutions for you to be successful. As understood, feat does not recommend that you have fantastic points.

Comprehending as without difficulty as deal even more than further will give each success. next to, the publication as without difficulty as sharpness of this Halal Dan Haram Yusuf Al Qaradawi can be taken as capably as picked to act.

KEY=QARADAWI - HOOPER ARCHER

Halal haram dalam Islam Halal dan Haram dalam Islam *PTS Publishing House Sdn. Bhd.* Buku Halal dan Haram dalam Islam karangan Syeikh Dr. Yusuf Al-Qaradhawi ini adalah cetakan yang ke-70 ataupun lebih (tidak dapat dipastikan). Beliau berdoa semoga buku ini memberi manfaat kepada penulis, penerbit, dan pembacanya. Beliau juga berdoa semoga umat Islam dapat menjaga tingkah laku selari dengan hukum-hakam yang terkandung dalam Al-Quran dan sunnah tanpa menghiraukan ideologi-ideologi yang diimport daripada luar. Kelainan Buku Halal dan Haram dalam Islam Edisi Kemas Kini: Al-Qaradhawi menambah baik isi kandungan berbanding cetakan sedia ada sejak lebih 40 tahun yang lalu. Hadith-hadith dalam buku ini dijelaskan sumber dan martabatnya berbanding buku sebelum ini yang ringkas. Beberapa hadith yang dilihat tidak perlu dalam edisi sebelum ini dibuang. Namun, ia tidak menjejaskan hukum asal yang terkandung dalam buku ini. Al-Qaradhawi turut memuatkan lampiran soalan-soalan berbangkit pembaca buku Halal dan Haram dalam Islam yang sebelumnya. Antara soalan, kritikan, dan jawapan yang dikemukakan dalam buku ini adalah: Hukum mengharamkan sembelihan orang Majusi kerana mereka adalah Musyrikin. Isu susunan ayat-ayat Al-Quran tentang arak. Isu aurat wanita di hadapan lelaki ajnabi. Hukum harus isteri melayan tetamu suami. Hukum mengharuskan onani bagi mereka yang mempunyai kehendak naluri seks yang kuat. Isu pengharaman kahwin mut'ah. Hukum perancangan keluarga dan faktor-faktor yang mengharuskannya. Isu talak ke atas isteri yang sedang haid. Isu pengharaman dadu dan pendapat yang memberi keringanan bermain dadu sekiranya tiada unsur taruhan. **Islamic Thinkers Global Halal Perspectives: Past, Present and Future (UUM Press)** *UUM Press* Halal has become more than just an eating habit of Muslims around the world in today's global economy. It has evolved into a giant economic phenomenon which has affected the global ecosystem beyond the boundaries of religion, politics, culture and ethnicity. Politics, various halal businesses, social entities including geographical location play a part to reflect the complexity of the halal ecosystem. Discussions on its various aspects are richly illustrated through interdisciplinary global perspectives from students

and scholars working across disciplines: social sciences, religious studies, humanities and sciences. Global Halal Perspectives — past, present and future brings forth a special set of knowledge and information that even the public will find interesting. This book is the outcome of a research funded by the Ministry of Higher Education (MOHE) Malaysia through its Fundamental Research Grant Scheme (S/O 13246). **Konsep Keamanan Pangan dalam Al-Qur'an dan Implementasinya: Studi Living Al-Qur'an tentang Pemahaman Masyarakat Kec. Sukmajaya Kota Depok Terhadap Konsep Makanan Halal dan Thayyib dalam Al-Qur'an Serta Implementasinya** Penerbit A-Empat Buku ini bertujuan untuk menggambarkan resepsi (penerimaan) masyarakat Kecamatan Sukmajaya Kota Depok terhadap konsep keamanan pangan (pangan halal dan thayyib) dalam Al-Qur'an. Jenis penelitian Buku ini adalah penelitian metode studi Living Al-Qur'an. Studi Living Al-Qur'an yaitu kajian yang lebih menekankan pada aspek respon masyarakat terhadap kehadiran Al-Qur'an. Metode yang digunakan untuk mengumpulkan data-data yang diperlukan selama penelitian, dilakukan dengan metode kepustakaan dan lapangan; observasi, wawancara mendalam dan teknik dokumentasi. Berdasarkan hasil penelitian Living Qur'an yang telah penulis lakukan terhadap masyarakat Kecamatan Sukmajaya; baik dari pelaku usaha sebagai produsen pangan, maupun masyarakat umum sebagai konsumen dalam memahami ayat-ayat terkait konsep keamanan pangan dalam Al-Qur'an, maka penulis menyimpulkan sebagai berikut: Masyarakat pelaku usaha atau produsen pangan di Kecamatan Sukmajaya memiliki pemahaman yang sangat terbatas dalam meresepsi ayat-ayat terkait konsep keamanan pangan dalam Al-Qur'an; secara umum lebih dari 65% informan tidak memahami ayat dengan baik. Hanya sebagian kecil yaitu kurang dari 30% yang memahami ayat dengan pemahaman terbatas. Sangat berbeda dengan informan produsen, sebagian besar masyarakat konsumen Kecamatan Sukmajaya mampu meresepsi ayat-ayat terkait konsep keamanan pangan dalam Al-Qur'an dengan baik. Dari hasil penelitian ditemukan fakta bahwa secara umum lebih dari 80 % informan memahami ayat dengan baik. Sisanya memahami ayat dengan pemahaman terbatas. **Accessions List, Middle East Islam: The Way of Revival** Kube Publishing Ltd In this refreshingly different book one can relish the works and ideas of numerous Muslim scholars and leaders of the 20th century. The contributors include Muhammad Asad, Yusuf al-Qaradawi, Hasan al-Banna, Sayyid Qutb, Khurshid Ahmad and Sayyid Abul A'la Mawdudi. This title is especially useful for those seeking to enhance their understanding of Islam through personal and group study. **Fikih Kedokteran Kontemporer** Pustaka Al-Kautsar Buku ini merupakan karya ilmiah orisinal berbahasa Indonesia yang distingnif, di tengah-tengah berbagai buku terkait yang masih terjemahan dari bahasa asing. Di dalamnya dibahas tentang inseminasi buatan, bayi tabung, bank sperma, rahim titipan, bank ASI, alat bantu hidup dan penentuan kematian, serta transplansi organ. Disajikan secara sistematis dari sisi kedokteran dan fikih secara mendalam, terkait halal haramnya dan apa saja dhawabih (aturan) dan hudud (batasan) dari masing-masing topik kedokteran tersebut. Buku ini layak dibaca sebagai referensi bagi para dokter, mahasiswa kedokteran, para ilmuwan fikih dan ushul fikih, serta masyarakat pemerhati masalah kedokteran, kesehatan, bioetika, dan hukum Islam. - Pustaka Al-Kautsar Publisher - **Berteduh Daripada Kegelisahan Hati (Siri Berteduh Hati, #1)** Iman Publication Sdn Bhd Gelisah, risau, takut, putus

asa. Mengapa emosi sebegini yang selalu membekas dalam hati kita? Ia datang bersilih ganti, sama ada kita sedar ataupun tidak. Kita mencuba bermacam-macam cara untuk keluar daripada rasa gelisah. Adakalanya ia menyembuhkan, namun adakalanya meninggalkan luka yang semakin mendalam. Buku ini menawarkan tuduhan buat mereka yang berasa gelisah. Bukan tuduhan palsu, kerana di samping merungkai letak duduk kegelisahan dalam hati, Ustaz Pahrol Mohamad Juoi turut menggariskan saranan-saranan bagi merawatnya. Buku ini merupakan buku pertama daripada Siri Berteduh Hati yang merangkumi tiga buah buku: i. Berteduh Daripada Kegelisahan Hati ii. Berteduh Kerana Kekosongan Hati iii. Berteduh Untuk Ketenangan Hati **Agar Nikah Berlimpah Berkah** *Elex Media Komputindo* Pernikahan merupakan tali pengikat hubungan yang paling kukuh antara laki-laki dan wanita. Keterikatan hubungan tersebut diikat untuk menjalin komitmen hidup bersama, keinginan saling melengkapi dan menyempurnakan kekurangan-kekurangan yang ada dengan tujuan mendapatkan keberkahan dan keridaan Allah. Sakinah merupakan dambaan setiap pasangan suami-istri dalam kehidupan berumah tangga. Sakinah yang dimaksud dalam ajaran Islam adalah ketenangan, kedamaian, rasa aman dan nyaman yang ada dalam iman dan takwa kepada Allah. Dalam buku **Agar Nikah Berlimpah Berkah** dibahas mengenai berbagai hal terkait pembentukan rumah tangga yang sesuai dengan tuntunan dan ajaran Islam, serta masalah-masalah yang ada dalam rumah tangga muslim. **SIPUT YANG MENGUBAH SEJARAH** *Must Read Sdn Bhd* “Di sebalik helaian dan perenggan buku ini, saya dapat merasakan seolah-olah penyusunan semula ide-ide yang sering saya kongsi bersama beliau lewat bicara santai kami di kafe Human Sciences dan juga siri ceramah saya di Youtube. Istimewanya, Syed dapat mengolahkannya dalam bentuk yang lebih menarik dengan mengaitkannya dengan ilmu-ilmu yang beliau miliki.” ~Dr. Maszlee Malik, pensyarah Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM). “Penulis buku ini berjaya menjadikan sejarah sebagai subjek yang menarik perhatian hasil daripadanya yang santai kritis.” ~Ustaz Abdullah Bukhari, penulis buku *Ceritera Haji Wartawan Al-Quran*. “Membaca buku ini seperti membaca pemikiran-pemikiran yang mengubah umat manusia, termasuklah kita.” ~ Saudara Hafizul Faiz, penulis novel *Surat-surat Dari Maninjau* **Al-Alfaazh Buku Pintar Memahami Kata-kata Dalam Al-Qur'an** *Pustaka Al-Kautsar* Perhatian umat terhadap penguasaan hafalan Al-Qur'an dan apresiasi terhadap para penghafal yang cenderung meningkat belakangan ini, merupakan sesuatu yang menggembirakan. Namun, hal itu perlu diimbangi dengan upaya untuk memahaminya. Studi-studi terkait Al-Qur'an (Diraasaat Qur'aaniyyah) dari berbagai aspeknya, dengan demikian, menjadi sangat penting. Buku yang mengurai makna kosakata Al-Qur'an ini adalah salah satu dari upaya penting itu. Baik sekali untuk dibaca oleh dosen, guru, mahasiswa, dan masyarakat umum. (Ust. Muhammad Arifin, MA, Pengasuh Pesantren Pasca Tahfizh Bayt Al-Qur'an dan Dewan Pusat Studi Al-Qur'an (PSQ), Sount City, Pondok Cabe, Tangerang Selatan Banten) Bahwa Al-Qur'an adalah kalam Allah yang suci, dan jauh dari pertentangan, di dalamnya terkandung berbagai macam bahasa dan dialek berbagai macam suku di mana ia diturunkan. Sebagai mukjizat, Al-Quran dalam pemaparannya kerap menyajikan gayanya yang khas; penyebutan banyak makna dengan ungkapan yang irit (jawaami'ul kalaam) terbukti telah mampu menggugah seorang Umar bin Al-Khatab yang berhati kasar untuk tersungkur sujud dan mengimani bacaan Al-Quran dengan izin-Nya. Sebuah

rangkaian kata yang memiliki kekuatan yang belum pernah dikemukakan para jago syair di ranah Arab. Tak kalah pedasnya bila yang dihadapi merupakan ras yang cerdas, bani Israil, maka Al-Quran mengambil sikap dengan mematahkan sederat argument para ahli kitab, untuk menyeret paksa mengakui kelemahan diri, dan mengambilkan jalur fitrah, dengannya ia masuk dalam rahmat-Nya. Buku ini disajikan dengan sistematika penyusunan berdasarkan alfabetis, menyajikan pembahasan setiap entri kata berdasarkan asal-usul, defines, sejarah, dan perubahan makna; kesemuanya adalah upaya merumuskan makna secara tepat demi sebuah kecerahan pikiran sesuai dengan kaidah penafsiran. Yakni tafsir ayat dengan ayat berwawaskan Sunanul Arab (Kebiasaan bangsa Arab bertutur kata). Buku Al-Alfaazh, sebuah alternatif, menata cara berpikir dewasa berinteraksi dengan kata-kata suci, Al-Quranul Karim. Selanjutnya, memperkenalkan para pembaca budiman menuju pemahaman utuh dan andal.

Halal-Haram Ruqyah Tuntunan Syariah Mengatasi Sihir, Gangguan Jin dan Berbagai Penyakit Rohani dan Jasmani *Pustaka Al-Kautsar* Musdar Bustamam Tambusai telah dikenal luas sebagai pakar thibbun nabawi (pengobatan ala Nabi), baik dari jam terbang praktiknya maupun dari bukunya yang terdahulu: Buku Pintar Jin, Sihir dan Ruqyah Syar'iyah. Dalam buku terbarunya Halal-Haram Ruqyah ini, ustadz lulusan Universitas Al-Azhar itu fokus mengulas hukum dan masalah populer terapi ruqyah (jampi) yang kerap dipilih masyarakat Indonesia sebagai solusi penyakit jasmani ataupun rohani. Dengan membaca buku ini, Anda dapat memahami seluk-beluk ruqyah syar'iyah dan syarat-syaratnya. Pembaca yang budiman juga dapat membedakan mana praktik ruqyah yang boleh dan mana yang terlarang. Tentu saja buku ini sarat akan macam ayat-ayat ruqyah syar'iyah dan doa/dzikir ma`tsurat berikut penjelasannya. Lebih jauh, buku ini mengulas pula hal ihwal jin dan hukumnya, juga seputar thibbun nabawi dan selukbeluknya beserta hubungannya dengan kedokteran modern, termasuk efektivitasnya. Baik Anda seorang peruqyah yang sudah berpengalaman, calon praktisi ruqyah yang potensial, penderita gangguan/penyakit yang hendak diruqyah, maupun seorang Muslim yang haus ilmu agama, buku ini sangat perlu Anda miliki. - Pustaka Al-Kautsar Publisher - Dilarang keras mem-PDF-kan, mendownload, dan memfotokopi buku-buku Pustaka Al-Kautsar. Pustaka Al-Kautsar tidak pernah memberikan file buku kami secara gratis selain dari yang sudah tersedia di Google Play Book. Segala macam tindakan pembajakan dan mendownload PDF tersebut ada ilegal dan haram.

Halalkah Makanan Kita? Bagaimana Mencarinya di Pasaran *PTS Islamika* Wahai sekalian manusia, makanlah yang halal lagi baik daripada apa yang terdapat di bumi dan jangan mengikuti langkah-langkah syaitan. Sesungguhnya syaitan itu adalah musuh kamu yang nyata. (Surah Al-Baqarah, ayat 168) Apakah makanan yang terbaik? Mengapakah agama Islam mewajibkan umatnya supaya mencari yang halal? Apakah konsep halal dan haram menurut perspektif Islam? Buku Halalkah Makanan Kita? mengupas konsep halal dan haram dalam pemakanan daripada aspek agama, kesihatan, dan undang-undang. Halalkah Makanan Kita? juga menghidangkan kepada pembaca tentang kaedah pemilihan makanan yang betul. Halalan Toyyiban adalah pilihan kita semua.

The Halal Project in Indonesia Shariatization, Minority Rights and Commodification *ISEAS-Yusof Ishak Institute* The government of Indonesia in the second term of the Jokowi presidency has fully endorsed the concept of halal to become not only a sharia-driven state law but also an

incentive for the advancement of the national economy and market. In addition, Jokowi wants Indonesia to become the centre of the global halal industry. In the history of Indonesian Islam, although the issue of halalness, being an unseparated part of Islamic doctrine, is not new, it had never been the role of the state to formalize it into state law prior to the legislation of State Law No. 33/2014 on Halal Legal Assurance. From the 1990s to 2014, halal matters including halal certification had been unofficially handled by the Council of Indonesian Ulama (MUI). Then, the Ministry of Religious Affairs (MORA) proposed that halal certification be officially handled by the government of Indonesia, not by Muslim organizations. The legislation of State Law No. 33/2014 reflects contestation between MUI and MORA regarding which institution should serve as the authority in certifying halal products. Promoting and advancing the halal project of Indonesia are related not only to commodification but also to theology. The choice of the Islamic method for determining halal can become a barrier to improving inclusive economic and market performance. The halal system in Indonesia follows the Shafi'i school of thought in Islamic law, which is very strict in defining the halalness of relevant products. However, a more flexible method of ijtihad (Islamic legal reasoning), which can accommodate the development of the halal market, is needed. Despite claims that the formalization of halalness through State Law No. 33/2014 accommodates universal and inclusive values, some religious minority groups worry that the law will shore up the shariatization agenda of the Muslim majority and marginalize religious minorities in terms of their lifestyle preferences. The legislation of State Law No. 33/2014 has allowed shariatization to be not merely an issue associated with political Islam, but one that through commodification is grounded in the everyday lives of Muslims and non-Muslims alike. **Masa Depan Hukum Bisnis Islam di Indonesia ; Telaah Kritis Berdasarkan Metode Ijtihad Yusuf Al-Qaradawi** LKIS PELANGI AKSARA Yûsuf Al-Qaradâwi adalah sosok ulama yang sangat unik. Ia terlahir sebagai seorang Ikhwân al-Muslimîn, namun belakangan pemikirannya jauh ke depan sehingga sering kali dianggap sebagai salah satu penyokong pemikiran liberal Islam. Buku ini menelaah pemikiran Yûsuf Al-Qaradâwi dalam bidang ushul fiqh, khususnya mengenai metode ijtihadnya yang direlevansikan dengan pengembangan hukum bisnis Islam di Indonesia. **Penerangan Agama terhadap Isu-isu Masyarakat** Santai Ilmu Publication Menjelaskan persoalan mengenai isu-isu semasa yang berlegar dalam kalangan masyarakat, khususnya masyarakat Islam pada masa kini. **Pertelingkahan Politik dalam Kalangan Para Sahabat** Islamic Renaissance Front Buku Pertelingkahan Politik dalam Kalangan Para Sahabat ini menzhahirkan penguasaan Dr. Mohamed El-Moctar Shinqiti dalam turath dan diadunkan dengan kajian politik yang jitu serta kritis. Saya mendoakan semoga beliau terus komited dalam meneruskan siri-siri kajian yang lebih mendalam memandangkan buku ini sudah memadai sebagai asas-asas bagi para pengkaji yang berminat untuk melakukan penilaian semula bagi konflik terawal dalam sejarah umat Islam selepas kewafatan Nabi. oleh yang demikian, umat Islam terbahagi kepada dua kelompok dalam pembacaan isu sebegini; ada yang membaca dengan dendam kesumat dan ada yang mengabaikannya atas sebab-sebab tertentu. Meneliti naratif sejarah pertelingkahan politik para Sahabat Nabi memerlukan kepada keberanian, keilmuan yang mendalam disamping teguh di atas neraca keadilan. **Islam Dan Sains Kesihatan: Mudarat Dan Manfaat Babi (UM Press)** The

University of Malaya Press Perbincangan buku ini tertumpu kepada makhluk babi yang menimbulkan polemik dalam pelbagai isu sama ada makanan, kesihatan dan sebagainya. Babi merupakan organisma hidup yang disebut lima kali di dalam al-Quran, tujuh kali di dalam hadis, seterusnya dihukum haram dan najis oleh kebanyakan fuqaha. Terdapat dalam kalangan ulama mentafsirkan ayat berkaitan babi dengan mengaitkannya dengan kesihatan serta menghubungkan dengan elemen maqasid syar'iyah di samping menjelaskan babi mendatangkan kemudaratan melalui penyakit yang dibawanya. Di sebalik pengharaman babi, penyelidikan dalam buku ini turut merungkai kepelbagaian manfaat kesihatan khususnya melibatkan proses xenotransplantasi yang bertindak sebagai medium terapeutik pada masa kini. Beberapa model telah dibentuk dalam buku ini yang terdiri daripada Model a, b, c, d dan e bertujuan untuk mengkategorikan babi dalam model tertentu untuk memudahkan proses penyelesaian isu kesihatan yang mempunyai hubungan dengan Islam. Hasil penyelidikan mendapati bahawa, babi mempunyai sistem anatomi, fisiologi, metabolik seakan-akan manusia yang menjadikannya mudah diterima oleh badan manusia. Namun begitu, perlu diketahui bahawa babi juga merupakan binatang yang memudaratkan dari sudut penyakit. Penulisan ini menganalisis manfaat xenotransplantasi ke atas unsur babi terpilih yang berfungsi untuk dijadikan alternatif antaranya injap jantung, hati, buah pinggang, sel β islet, insulin dan sel neural babi. Penggunaan unsur-unsur tersebut tertakluk kepada konsep darurat yang turut melibatkan kaedah qiyas dan masalah bagi menyelesaikan isu berkaitan dengan pertembungan antara manfaat dengan mudarat babi. Kajian ini juga mendapati bahawa, proses xenotransplantasi unsur babi turut memindahkan retrovirus berbahaya iaitu porcine endogenous retrovirus (PERV) ke dalam badan manusia yang berupaya melakukan integrasi bersama-sama genom sel dan tisu hidup manusia. Oleh sebab itu keharusan dan pengharaman penggunaan unsur babi bagi tujuan kesihatan perlu berasaskan konsep tacbudiyyah (perhambaan) dan bukannya atas konsep tacakuliyyah (rasional) semata-mata. Penggunaan babi menjadi isu kritikal apabila menyentuh soal kesihatan yang merupakan salah satu perkara penting bagi memelihara elemen maqasid syari'ah iaitu pemeliharaan kepada jiwa (Hifz al-Nafs).

Wanita *Santai Ilmu Publication* 'Dunia ini adalah perhiasan, dan sebaik-baik perhiasan adalah wanita solehah' (HR Muslim) Buku 'Wanita' tulisan Dr. Yusuf al-Qaradawi ini menjelaskan dengan lebih terperinci mengenai kewujudan wanita dan kepentingan mereka dalam masyarakat, serta kemuliaan yang diberikan oleh Islam kepada mereka. Antara isu yang begitu terkesan di hati wanita yang dibincangkan dalam tulisan ini ialah berkaitan 'Taluk' dan 'Poligami'. Meskipun ianya sesuatu yang baik untuk dilaksanakan mengikut landasan yang ditetapkan oleh Islam. Ikuti penjelasan selanjutnya dengan memiliki naskhah berjudul 'Wanita'.

Educational Dualism in Malaysia Implications for Theory and Practice *Oxford University Press, USA* This book focuses on: the development of the dual system of education in Malaysia; problems posed by such a system, and the prospect of integration within the context of a multi-religious nation especially with educational reforms in the 1980s.

Routledge Handbook of Islam in the West *Routledge* Islam has long been a part of the West in terms of religion, culture, politics and society. Discussing this interaction from al-Andalus to the present, this Handbook explores the influence Islam has had, and continues to exert; particularly its impact on host societies, culture

and politics. Highlighting specific themes and topics in history and culture, chapters cover: European paradigms Muslims in the Americas Cultural interactions Islamic cultural contributions to the Western world Western contributions to Islam Providing a sound historical background, from which a nuanced overview of Islam and Western society can be built, the Routledge Handbook of Islam in the West brings to the fore specific themes and topics that have generated both reciprocal influence, and conflict. Presenting readers with a range of perspectives from scholars based in Europe, the US, and the Middle East, this Handbook challenges perceptions on both western and Muslim sides and will be an invaluable resource for policymakers and academics with an interest in the History of Islam, Religion and the contemporary relationship between Islam and the West. **Sexual Ethics and Islam Feminist Reflections on Qur'an, Hadith, and Jurisprudence** Simon and Schuster Stoning. Slavery. Honour Killings. Homosexuality. In the context of Islam, these topics are frequently discussed but little understood. When debated, such emotive issues often spark heated argument rather than reasoned deliberation. In this lucid and carefully constructed collection of essays, feminist academic Dr Kecia Ali examines classical Muslim texts and tries to evaluate whether a just system of sexual ethics is possible within an Islamic framework. Seeking to avoid polemical argument, Ali inspects key themes such as consent and control, which are crucial to any understanding of either traditional Islamic sexual ethics or the possibilities for progressive transformation in these ideals. Suitable for undergraduates and the interested reader alike, Sexual Ethics and Islam is an essential tool for understanding modern Islam in today's increasingly sexualised world. **Mengembangkan Fikih Sosial KH. MA. Sahal Mahfudh: Elaborasi** Elex Media Komputindo Kiai Sahal adalah seorang fihsuf karena selalu gelisah memikirkan kebenaran ilmu pengetahuan dan kondisi riil masyarakat yang banyak ketimpangan. Islam, khususnya fikih yang dipelajarinya sejak kecil ternyata kurang mampu menjawab masalah kemiskinan, kemunduran, dan keterbelakangan umat. Di sisi lain, perilaku masyarakat jauh dari nilai-nilai agama, khususnya doktrin fikih. Sekularitas, hedonitas, dan imoralitas menjadi fakta sosial yang lepas dari bimbingan agama. Skeptisisme dan relativisme membawa Kiai Sahal ke arah pergolakan intelektual masif yang akhirnya melahirkan karya besar yang bermanfaat bagi dinamisasi keilmuan dan kerja transformasi sosial. Fikih sosial kemudian lahir sebagai jawaban kegelisahan Kiai Sahal terhadap berbagai ketimpangan di atas. Kiai Sahal turun dari singgasana kekuasaan menuju realitas empiris untuk menggerakkan perubahan di tengah pergolakan sosial yang dinamis. Fikih sosial Kiai Sahal bergerak untuk mengubah kemiskinan, keterbelakangan, dan kemunduran masyarakat Kajen, Pati, yang secara geografis tandus dan kering menjadi masyarakat yang kaya, maju, dan ber peradaban. Ibarat bola salju yang terus menggelinding cepat fikih sosial Kiai Sahal melewati batas-batas pemikiran pesantren maupun Nahdlatul Ulama. Buku ini mencoba mengelaborasi lebih jauh mengenai fikih sosial Kiai Sahal melalui lima ciri utamanya. Selamat membaca! **Menjawab Persoalan Menjelaskan Kekeliruan** Karya Bestari Ibarat tsunami ... begitulah reaksi masyarakat bila muncul isu-isu tertentu dan bersifat 'besar'. Maka ramailah yang mencanang pandangan dan idea sendiri untuk menjelaskannya, sedangkan ada antaranya dijelaskan dengan tidak berdasarkan fakta, tidak menyeluruh dan berbaur emosi semata. Ini tidak lain hanya menambah kekeliruan kepada masyarakat yang

dahagikan penjelasan yang benar. Kehadiran naskah **MENJAWAB PERSOALAN MENJELASKAN KEKELIRUAN** ini yang menghimpunkan 'fatwa-fatwa' Dr MAZA diharapkan dapat menjawab isu-isu tersebut secara matang dan ilmiah. Lebih berharga, pandangan beliau ini adalah berpandukan wahyu dan pendapat-pendapat para ulama, seterusnya dilengkapi dengan ulasan beliau sendiri berdasarkan keadaan dan zaman semasa. **Selamat Tinggal Pacaran, Selamat Datang di Pelaminan** *Elex Media Komputindo* Kita mungkin sering mendengar, atau bahkan mengalami sendiri sebuah proses yang diawali dengan mengekspresikan rasa suka kepada lawan jenis, kemudian rasa itu tersambut tanpa bertepuk sebelah tangan, lalu ditindak lanjuti dengan perilaku-perilaku romantis, dan selanjutnya mendapatkan pengakuan publik, bahwa mereka telah berpacaran. Mungkin ada juga yang prosesnya tidak seperti demikian, tapi secara teknis seperti itulah kira-kira proses terjalannya sebuah hubungan yang sekarang ini kita kenal dengan istilah [pacaran]. Diakui atau tidak, rasanya memang pacaran sudah menjadi hal yang lazim, mulai dari anak-anak, remaja, bahkan sampai kalangan lansia, dari hiruk pikuk kota sampai kepelosok-pelosok desa, semuanya telah memahami tentang apa itu yang dinamakan pacaran. Buku ini merupakan yang pertama kali hadir untuk memberikan solusi bagi yang sedang pacaran, belum pacaran, bahkan bagi siapa pun yang telah merasakan pacaran. Cinta memang membuat orang bahagia, namun terkadang bisa membuat orang lalai dan lupa, bahkan kadang membuat hati menderita. Buku yang Anda pegang saat ini merupakan obat cinta, yang didalamnya terdapat berbagai macam nasihat, kisah, teladan, mutiara dan hikmah, sehingga Anda akan merasakan kenikmatan dalam hati ketika membacanya. **Pembelaan kumpulan minoriti di Malaysia isu dan cabaran** *Issues on minorities related to interpretation of Islamic teaching in Malaysian government and society.* **Pembangunan Sosial Mengikut Perspektif Islam (UUM Press)** *UUM Press* Buku ini menjelaskan peranan agama Islam sebagai asas amalan dan mekanisme dalam pembangunan sosial di Malaysia. Terdapat pelbagai isu sosial dibincangkan seperti kelahiran anak tak sah taraf, perkahwinan bawah umur, isu nasab, kemiskinan dan sebagainya. Justeru, buku ini cuba menerangkan bahawa spiritualiti dan agama mampu menjadi mekanisma dalam merungkai permasalahan yang berlaku dalam masyarakat. 11 bab dalam buku ini dicerakinkan kepada dua bahagian utama. Bahagian A: Spritualiti dan Agama dalam Perkhidmatan Kemanusiaan mengandungi enam bab utama. Manakala Bahagian B: Keusahawan dan Zakat Pemangkin Kebajikan Ummah mempunyai lima bab. Kupasan dan penjelasan buku ini mengenai aspek spiritualiti dan agama dalam pembangunan sosial mampu menjadi pemangkin dalam kehidupan masyarakat pada hari ini. **CELIK SYARIAH URUS WANG (SIRI 1)** *El Farouq Consultant e Book* setebal 107 halaman bersaiz A5 ini merupakan "Siri 1" bagi susunan siri-siri yang akan dikeluarkan lagi oleh penulis berdasarkan tulisan-tulisan yang dibuat oleh penulis dari semasa ke semasa. Secara tidak langsung, penulisan yang telah dibukukan ini sangat baik untuk dibaca dan dijadikan rujukan agar masyarakat tahu dan faham agar pengurusan wang yang dilakukan dengan kefahaman yang jelas berdasarkan syariat Islam. **Politik Perspektif Islam (Siyasah Syar'iyah)** *Malaysian Institute of Translation & Books* Umat Islam di negara-negara Islam hari ini sedang bergelut dengan masalah sosiopolitik yang memberikan impak negatif kepada umat dan negara Islam seluruhnya. Buku ini membicarakan tanggungjawab pemimpin dan

rakyat dalam pelaksanaan amanah Allah SWT untuk mentadbirkan negara menurut al-Quran dan Sunah atau disebut siyasah syar'iyah yang pernah membina tamadun Islam selama 800 tahun sehingga tumbanginya kerajaan Turki Uthmaniyah pada tahun 1924. Berjaya atau tidaknya sesebuah kerajaan Islam itu amat berkait rapat dengan modal insan pemimpin dan rakyatnya. Oleh itu, buku ini cuba untuk mengutarakan konsep asas sistem politik Islam (siyasah syar'iyah) dan metodologi pembentukan negara Islam. Selain itu, buku ini memberikan kesedaran kepada pemimpin dan rakyat tentang tugas dan tanggungjawab bersama antara mereka demi mendaulatkan negara Islam bagi menggantikan sistem politik konvensional yang telah lama bertapak. Buku ini memberikan fokus terhadap falsafah siyasah syar'iyah yang berbeza dengan ideologi dan amalan politik konvensional. Oleh sebab pendekatannya bersumberkan wahyu, maka ia bercirikan intelektual, amanah, adil, rasional, sistematik, mesra, dan keterbukaan. Maka buku ini sesuai dijadikan khazanah rujukan yang berasaskan syariat Islam dan sesuai dibaca oleh semua peringkat masyarakat. **The Lawful and the Prohibited in Islam (Al-Halal Wal Haram Fil Islam)** American Trust Publications *The Lawful and the Prohibited in Islam* is a long-awaited translation of Dr. Yusuf Al-Qaradawi's well-known Arabic work, *Al-Halal Al-Haram Fil-Islam*. Over the years since its first publication in 1960, this volume has enjoyed a huge readership in the Arabic speaking world and is now in its 20th edition. It came to dispel the ambiguities surrounding the honorable Shari'ah, and to fulfill the essential needs of the Muslims in this age. It clarifies the Halal (Lawful) and why it is Halal, and the Haram (Prohibited) and why it is Haram, referring to the Book of Allah and the Sunnah of His Messenger (peace be on him). It answers all the questions which may face the Muslims today, and refutes the ambiguities and lies about Islam. In a very simple way, *Al-Halal Al-Haram Fil-Islam* delves into the authentic references in Islamic jurisprudence and fiqh. It therefrom extracts judgments of interest to contemporary Muslims in the areas of worship, business dealings, marriage and divorce, food and drink, dress and ornaments, patterns of behavior, individual and group relations, family and social ethics, habits and social customs. Referring to authentic texts, it clarifies that "Permission is the rule in everything, unless it is otherwise specified in matters that adversely affect individuals or groups." It also clarifies that "Allah is the only authority who has the right to legislate for the lawful and the prohibited." **ISLAMISASI MEDIA (UiTM Press)** *UiTM Press* Pembaca dibawa menerokai kupasan isu berkaitan dengan komunikasi dan media dan perkaitan media dengan ISLAM. Buku ini mengupas fungsi media dalam penyebaran informasi dan dakwah kepada masyarakat secara amnya dan pengguna media secara khususnya. Selain itu, para pembaca juga boleh mengetahui etika penggunaan media secara berhemah dan selari dengan syariat Islam. Terdapat banyak peluang dan cabaran yang terpaksa dilalui oleh pengamal media dalam usaha untuk membentuk dan mendidik masyarakat supaya menjadi lebih baik. Antara isu penting yang kerap dialami oleh masyarakat pada hari ini adalah merangkumi aspek sosial, pendidikan, ekonomi, dan kepenggunaan. Meletakkan isu-isu ini dalam konteks islamisasi media di Malaysia, ia dipengaruhi oleh beberapa faktor antaranya adalah teknologi yang semakin maju dan sikap masyarakat yang semakin terbuka. Kekuatan buku ini terletak pada pandangan yang pelbagai sumbangan ahli akademik dalam bidang komunikasi dan media. Buku ini juga amat berguna dijadikan sebagai bahan rujukan oleh ahli akademik,

pelajar dan pengamal media sama ada dalam bidang yang sama atau bidang-bidang sosial sains lain berkaitan. **Screening Saham Syariah dan Implementasinya terhadap Pengungkapan Tanggung Jawab Sosial Perusahaan pada Daftar Efek Syariah Penerbit A-Empat** DSN-MUI menetapkan fatwa standar screening saham syariah bertujuan untuk memastikan bahwa perusahaan beroperasi sesuai dengan prinsip-prinsip syariah. Untuk mencapai hal ini, etika harus berlaku dalam setiap aktivitas ekonomi. Namun jika dikaji terhadap fatwa yang ditetapkan oleh DSN-MUI, etika dimaksud banyak ditemukan dalam pembukaan (konsideran) dan dasar hukum fatwa, sedangkan keputusan atau isi fatwa lebih didasarkan pada etika pada objek usaha, yaitu bahwa perusahaan tidak boleh menjalankan usahanya dalam bidang usaha yang diharamkan seperti perjudian, usaha ribawi, makanan dan minuman yang haram, merusak moral, dan membawa mudharat. Hal ini kemudian membuat screening saham perusahaan di DES lebih selektif terhadap objek barang atau jasa yang haram karena dzatnya (haram lidhatihi), karena memang isi dari fatwa itu sendiri lebih berkaitan dengan objek usaha, bukan bagaimana aktivitas ekonomi yang sesuai dengan prinsip-prinsip syariah. OJK selaku otoritas keuangan dalam menetapkan standar screening saham syariah berdasarkan pada nota kesepahaman dengan Fatwa DSN-MUI, khususnya mengenai kriteria objek usaha emiten pada Daftar Efek Syariah. Namun untuk kriteria rasio keuangan OJK merubah kebijakan tersebut tanpa ada nota kesepahaman dengan DSN-MUI, yaitu dengan diterbitkannya Peraturan Ketua Bapepam-LK Nomor: KEP-208/BL/2012, dimana total ekuitas (modal) diubah menjadi total aset yang terus berlanjut sampai sekarang dengan Peraturan POJK Nomor 35/POJK.04/2017. Hasil kebijakan OJK menunjukkan bahwa screening saham pada rasio finansial masih memberikan toleransi dengan ambang batas yang relatif tinggi, terutama pada rasio utang berbasis bunga terhadap total aset, di mana banyak perusahaan pada DES yang melewati ambang batang 45%. Berdasarkan rasio keuangan per perusahaan selama lima tahun dari 139 perusahaan, terdapat 60 perusahaan dengan total utang berbasis bunga melebihi 45%, sedangkan sisanya 79 perusahaan memenuhi kriteria saham syariah. Implementasi screening saham syariah perusahaan yang ada pada DES untuk mewujudkan tanggung jawab sosial berdasarkan laporan tahunan dari 139 perusahaan menunjukkan bahwa total skor indeks ISR mengalami peningkatan setiap tahun selama 2013- 2017. Berdasarkan data dari total 2.693 pokok pengungkapan di tahun 2013 dan selanjutnya terus meningkat hingga 2.826 pada tahun 2017. Hal ini membuktikan bahwa perusahaan secara umum telah mampu mengungkapkan tanggung jawab sosial. Namun, tidak ada perusahaan yang memiliki komitmen untuk mengungkapkan secara total dan lengkap. Di samping itu, sebagian besar bentuk pengungkapan masih sebatas kegiatan sosial yang sifatnya konsumtif. Ketidaklengkapan suatu perusahaan dalam melaporkan tanggung jawab sosialnya dapat disebabkan oleh beberapa faktor. 1) Screening saham syariah yang diterapkan lebih pada objek usaha; 2) Fatwa DSN-MUI dan Peraturan OJK tidak secara eksplisit mengharuskan perusahaan memiliki tanggung jawab sosial; 3) tidak memiliki lembaga pengawas syariah di setiap perusahaan; 4) lembaga pasar modal syariah masih berbasis produk dan belum mampu menerapkan pasar modal murni syariah atau memiliki lembaga Bursa Efek Syariah. **Wanita Status Sosial & Undang-Undang Islam Alaf 21** WANITA merupakan ciptaan istimewa daripada Yang Maha Agung, di mana mereka mempunyai pe

ngaruh yang besar bagi setiap insan bernama lelaki. Ironinya, kedudukan mereka se belum kedatangan Islam telah diabaikan tanpa pembelaan yang sewajarnya. Wanita: Status Sosial dan Undang-undang Islam, menyingkap hujah dan pendapat dari pada ulama terdahulu dan kontemporari berkenaan kedudukan wanita dari kaca mata Islam. Seterusnya, menjelaskan status wanita dalam perundangan Islam dan pelaksanaan hukum TUHAN ke atas mereka sebagaimana yang telah dinyatakan secara terang dari wahyunya iaitu al-Quran dan sunnah. **Islam's Predicament with Modernity Religious Reform and Cultural Change** Routledge *Islam's Predicament with Modernity presents an in-depth cultural and political analysis of the issue of political Islam as a potential source of tensions and conflict, and how this might be peacefully resolved. Looking at the issue of modernity from an Islamic point of view, the author examines the role of culture and religion in Muslim society under conditions of globalisation, and analyses issues such as law, knowledge and human rights. He engages a number of significant studies on political Islam and draws on detailed case studies, rejecting the approaches of both Orientalists and apologists and calling instead for a genuine Islamic pluralism that accepts the equality of others. Situating modernity as a Western product at the crux of his argument, he argues that a separation of religion and politics is required, which presents a challenge to the Islamic worldview. This critical analysis of value conflicts, tensions and change in the Islamic world will be of interest to scholars and advanced students of international relations, social theory, political science, religion, Islamic studies and Middle Eastern studies.* **Syura dalam Pengurusan Moden: Prinsip dan Pelaksanaan Secara Menyeluruh** UUM Press *Pembinaan budaya pengurusan Islam dalam pengurusan tidak lahir berasaskan pemikiran dan teori akal yang dikemukakan oleh tokoh-tokoh pemikir pengurusan semata-mata, bahkan ia bergantung kepada kaedah, prinsip dan sistem yang dikemukakan dalam Islam berpedomankan wahyu. Dalam buku ini, institusi Syura akan diperlihatkan sebagai kaedah terbaik dalam proses pembuatan keputusan (Decision Making Process). Keunikan sistem Islam kerana fungsinya membentuk, merencanakan, merancang dan mencegah daripada berlakunya sebarang penyelewengan dalam pengurusan. Dalam persekitaran yang dinamik, keupayaan organisasi mengekal dan meneruskan reputasi menerusi sistem pengurusan yang cekap bakal menampilkan perkhidmatan yang mampu menarik pelanggan secara berterusan. Oleh itu, keunggulan sistem Islam tidak harus dipertikaikan dalam konteks ini, kejayaannya adalah jaminan Allah yang menciptakan manusia, dan siapalah kita sebenarnya di sisi Allah SWT.* **Islam Dan Kesehatan Gigi** *Pustaka Al-Kautsar* *Menjaga kebersihan gigi merupakan keniscayaan yang tidak dapat ditwar-tawar lagi. Bukan Cuma untuk mencegah sakit gigi ataupun bau nafas yang kurang sedap, melainkan lebih dari itu, kebersihan merupakan ajaran agama Islam. Terkait kesehatan gigi, Islam jauh-jauh hari sudah menegaskan pentingnya menjaga kebersihan gigi (mulut) yang tertuang dalam hadits dan kitab-kitab karya ulama terdahulu. Membersihkan gigi atau yang dikenal dengan bersiwak hukumnya sunnah. Sebagaimana sabda Nabi SAW, "Seandainya tidak memberatkan umatku, niscaya aku perintahkan mereka untuk bersiwak setiap kali berwudhu." (HR. Al-Bukhari dan Muslim) Buku Islam dan Kesehatan Gigi ini adalah karya ilmiah- populer yang ditulis oleh para dokter Divisi Kesehatan Gigi (Divisi KG) Islamic Medical Association and Network Of Indonesia – perhimpunan Profesional Kesehatan Muslim*

Indonesia (IMANI-PROKAMI) dan ini merupakan bagian dari ikhtiar dakwah mencerdaskan umat, sumbangsih untuk bangsa dan Negara di bidang kesehatan gigi dan mulut. **The Lawful and the Prohibited in Islam** **الحلال والحرام في الإسلام** *The Other Press* Since its first publication in 1960, this famous work by Yusuf al-Qaradawi has enjoyed a huge readership in the Muslim world, and has been translated into many languages. It dispels the ambiguities surrounding the Sharī'ah to fulfil the essential needs of the Muslims in this age. It clarifies the ḥalāl (lawful) and why it is ḥalāl, and the ḥarām (prohibited) and why it is ḥarām, referring to the Qur'an and the Sunnah of the Prophet. It answers questions which may face the Muslims today, and refutes the ambiguities and lies about Islam. Dr al-Qaradawi delves into the authentic references in Islamic jurisprudence, extracting judgements of interest to contemporary Muslims in the areas of worship, business dealings, family life, food and drink, dress and ornaments, patterns of behaviour, individual and group relations, family and social ethics, habits and social customs. **Status of Women in Islam** Originally written as an article, this covers the view of women in Islam. The author, Yusuf al-Qaradawi, certainly has some controversial views, and has been refused entry to the UK and France. We realise the importance of this book in dispelling some of the misconceptions of Islam, and in spreading a religion on Earth which can solve or allay the adversities which abound. With books such as *The Status of Women in Islam*, it is hoped the recognition of Islam as a mercy to mankind becomes apparent. *The Status of Women in Islam* is hoped to be one of many to be put forth on this subject of the continual discovery of women, their abilities, and the solace they provide. **Berteduh Kerana Kekosongan Hati (Siri Berteduh Hati, #2)** *Iman Publication Sdn Bhd* Ada waktunya kita rasa hidup ini kurang bermakna, sedangkan segala-galanya nampak cukup dan sempurna. Seharusnya kecukupan ini mendatangkan bahagia yang didamba. Namun, hati kita tetap merasa kosong. Mengapa? Ternyata, bahagia yang sebenar bukanlah terletak pada nilai kerjaya, wang dan harta. Bahagia, terletak pada bahagiannya sebuah hati. Melalui buku ini, Ustaz Pahrol Mohamad Juoi mengajak kita untuk berkenalan semula dengan hati bagi mengisi kekosongan yang dirasai. Melalui pengalaman yang tersulam hikmah, beliau merungkai peranan hati dalam mendatangkan kebahagiaan buat pemiliknya. Barulah kebahagiaan yang diburu itu benar-benar dirasai, Insya-Allah. Buku ini merupakan buku kedua daripada Siri Berteduh Hati yang merangkumi tiga buah buku iaitu: i. Berteduh Daripada Kegelisahan Hati ii. Berteduh Kerana Kekosongan Hati iii. Berteduh Untuk Ketenangan Hati